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Date: 14th January,2025. 

 

Subject: Guides for preventing drugs in the school environment. 
 

 

Dear Parents,  

 

As per the collaboration of the Ministry of Interior with the Ministry of Educaion and to protect our 

students, parents, and the school community and to enhance the cultural and awareness aspect of 

preventing the dangers of drugs, Awareness Workshops were held for our students on the same topic.  

 

Kindly scan the QR code or click on the link for the guides for preventing drugs in the school 

environment.  

 

https://drive.google.com/file/d/1vOdLmtn7rsosKfDOiFnujRJXe-But67L/view?usp=sharing 

 

Thank you for your continued support and cooperation. 

 

Best Regards,   

 
 

Dr. Kishor Pillai 

Director / Principal 

 
 

 

. في البيئة المدرسية الوالدين للوقاية من المخدراتالموضوع: دليل   
 

 مور الأعزاء: الأأولياء 

المدرسي وفي إطار تعزيز الجانب الثقافي والتوعوي للوقاية من مخاطر  ح منا على أهمية توعية الطلبة وأولياء الأمور والمجتمع  رصاً 

  الورشات التوعوية عدد من  عن إقامة  كما نفيدكم علمًا    ،بالوقاية من المخدرات في البيئة المدرسية  الدليل الخاصالمخدرات نرفق لحضراتكم  

  .عونفس الموضبخصوص  لطلبتنا الأعزاء 

 

وقاية من المخدرات.للوالدين لل  أعلاه للحصول على الدليل الخاص أو النقر على الرابط الرمز مسح  يرجى  

 

 

 شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.

 

 

https://drive.google.com/file/d/1vOdLmtn7rsosKfDOiFnujRJXe-But67L/view?usp=sharing

